
Beste tuinders, 
 
Hierbij ontvangen jullie de eerste nieuwsbrief van dit nieuwe seizoen.  
Het is de laatste weken prachtig weer en er wordt dan ook al flink gewerkt op onze 
tuinen. Veel tuinen zijn al omgespit en er is al voorzichtig het een en ander geplant 
en gezaaid. 
  

Algemene Ledenvergadering 

Het lijkt erop dat we de Corona-pandemie achter ons hebben gelaten en we zijn dan 
ook blij dat we op 11 mei 2022 weer een Algemene Ledenvergadering kunnen 
organiseren. Meer informatie volgt, maar de datum kan alvast in de agenda's. 
  

Tuincommissie 
Dit jaar staan de volgende controlerondes gepland: 

11 februari Hoogte bomen + opslag materialen 

Eerste helft april Aardappelen op juiste plek? / tuin klaar voor seizoen? 

Eind mei Standaard ronde 

Begin juli Standaard ronde 

Begin september Standaard ronde 

Half oktober Laatste ronde 

Half november Alleen tuinen met achterstallig onderhoud + hoogte bomen 

 

Begin januari worden opgezegde tuinen nagelopen in verband met terugbetaling borg. 

       Aardappels 2022 in het groene vlak 

       Het vergrote schema is te vinden op de 

       website en in het mededelingenbord. 

 

 

 

 

Opslag materialen 

Probeer losse materialen zoveel mogelijk thuis op te slaan en niet op je tuin, dat is beter voor 

het aanzicht. Voorkom dat het tuincomplex eruit ziet als een uitdragerij.  

Bomen  

Bomen op de tuinen mogen een hoogte hebben van maximaal tweeënhalve meter en zorg 

ervoor dat er niet meer dan vier bomen per 100 m² staan.  

Greppels 

Denk eraan greppels tussen tuinen open en schoon te houden.  

Dat is namelijk nodig om ervoor te zorgen dat overtollig water  

afgevoerd kan worden. Bij de tuincontroles zal dit vaker meegenomen 

worden.  



 

 

Informeren tuincommissie 

Als er opmerkingen zijn over zaken die van belang zijn voor de  

tuincommissie, laat het gerust weten. Ook als je een bepaalde periode  

niet voldoende tijd aan je tuin kunt besteden vanwege bijvoorbeeld een  

vakantie of minder prettige omstandigheden, willen we dit graag weten.  

Dan houden we er rekening mee en kunnen we wellicht ondersteunen  

bij het vinden van een oplossing.  

Alleen schriftelijke mededelingen worden in behandeling genomen,  

dus stuur in dat geval een mail aan vtvaandedije@gmail.com  

 

De tuincommissie bestaat uit: 
- Henk Schellekens            
- André Reulen 
- Cynthia Schreuder (bestuur) 

Groene singel aan De Dije 

De groene singel langs De Dije willen we dit jaar ook weer extra aandacht geven na 
enkele jaren van wildgroei. 

De bedoeling is om te zorgen 

• dat het complex een groene uitstraling heeft zodat het past in de omgeving 
van de Eendenkooi Van de Eng en natuurgebied De Hooge Weide. 
Dit betekent dat de opslag van spullen of het deponeren van afval aan de 
buitenkant niet is toegestaan noch is het toegestaan om allerlei constructies 
op te zetten die haaks staan op de groene uitstraling. Sowieso is het van 
belang om de reglementen van de vereniging te blijven volgen t.a.v. de 
inrichting van de tuinen. Ideeën om de singel nog groener te maken zijn van 
harte welkom. 

• dat de singel wordt hersteld. 
De singel aan de Dije is de laatste jaren in het ongerede geraakt. We willen 
graag een betere windsingel creëren dan dat nu het geval is. Geen super 
hoge bomen die kunnen omvallen maar lagere bomen en struiken die ook 
makkelijker te snoeien zijn en minder gevaarlijk zijn. Ook de gaten die in de 
afgelopen jaren zijn ontstaan weer opvullen. 

Dat betekent ook dat we onderhoud moeten kunnen plegen. Het is dus ook belangrijk 
dat er ook een loopruimte aanwezig is langs de gehele Dije (zie onderhoudsschema - 
schouw!). We zullen gezamenlijk met de betrokken tuinders kijken hoe we dit het 
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beste kunnen opzetten en uitvoeren. 
Ideeën en suggesties zijn van harte welkom. 

Veranderend klimaat en VTV Aan de Dije 

Iedereen weet het, het klimaat verandert. Het wordt extremer. Extremer droger maar 
ook extremer natter. 
Hoewel we nog niet aan wateropslag denken zijn we al wel bezig met het snel 
kunnen afvoeren van grote hoeveelheden water. 
Zo hebben we op het natste deel van ons complex een extra drainagebuis gegraven 
om de tuintjes enigszins voor al te veel wateroverlast te behoeden. 
Gelukkig is het gehele complex behoorlijk goed aangelegd en stroomt in de meeste 
gevallen het overtollig water af naar De Dije en de andere sloten om het complex. 
  
Maar we kunnen meer doen. 

• Het is belangrijk dat de greppels tussen tuinen schoon blijven en ook 
afschot behouden. De tuinders zijn gezamenlijk hiervoor verantwoordelijk. 
Sommige greppels zijn echter dichtgegooid of dichtgegroeid waardoor er 
geen regenwater meer wordt afgevoerd. Het verzoek is aan die tuinders om 
deze greppels weer langzaam schoon te maken.  

• Ook de afwatering onder het hoofdpad is in de laatste jaren in het ongerede 
geraakt op sommige plekken. De vereniging gaat die plekken onderzoeken 
en een plan opstellen om dat samen met de betrokken tuinders en 
zaterdagklusteams op te lossen. 

Als er tuinders zijn die ideeën hebben of de problemen herkennen op "hun 
afwatering" onder het pad of andere afwateringsproblemen kennen, gelieve dan een 
bericht hierover naar het secretariaat te sturen. De materiaal commissie zal dan 
contact opnemen om de zaak nader te bespreken en te kijken hoe de problemen 
kunnen worden opgelost. 
nb. het is vanwege de drainagebuis niet meer toegestaan om de greppel tussen de 
tuinen 57 en 58 te gebruiken als pad naar de tuinen of om water te halen in de Dije. 
Het is van belang dat de drainagebuis blijft functioneren. Het pad zal dan ook worden 
afgesloten. De tuinders in de buurt van dit pad zijn hierover ingelicht. Er is een 
stenen pad vrijgemaakt tussen de tuinen 56 en 57 om water uit de Dije te kunnen 
betrekken. 
 


